# أحمد عبدالحفيظ البوسيفي

أستاذ جامعي

Emile: elposify1987@gmail.com

هاتف: 0917784003 وتــس: 0911046685

### م عـنى

مهتم بالبحث العلمي ومنـــاهج التـــدريس، وتكنولوجيـا التعلــيم، وتدريب المبتدئين على بـرامج الحاسـب الآلــي والانترنـــت، وأنظمـــة الحاسوب.

### المهارات



### الخلفية التعليمية

الجامعة الأسمرية متحصل على ليسانس علوم إسلامية (2009).

جامعة طرابلس متحصل على ماجستير في العلوم الإسلامية (2017).

منصة إدارك الرقمية متحصل على إجازات في أساسيات الحاسب والانترنت ، واستخدام برنامج معالج البيانات، وأيضا LCDL من منصة إدارك الأردنية الإلكترونية

### الخلفيـة الوظيفية

جامعة الزنتان عضو هيئة تدريس بكليات التربية بجامعة الزنتان مذ 2019م.

التعليم الخاص قمت بالتدريس بعدد من المدارس الخاصة بطرابلس وتقديم دورات مختلفة فى مبادئ استخدام الحاسوب وفن الإلقاء، والوسائل التعليمية.

المعاهد العليا الخاصة

قمت بالعمل والمحاضرة في عدد من المعاهد الخاصة والعامة مثل معهد علوم الطيران بالرجبان، ومعهد العلوم الطبية بالزنتان.

#### المشاركات العلمية

المشاركة بورقة بحثية في المؤتمر الدولي حول خطاب الكراهية والتداعيات في عالم متغير، بجامعة قاصدي مرباح، الجزائر (7/8 فبراير 2022م).



## Ahmed elbosife

University Professor

## 0917784003 :MOBILE 0911046685 :WHATSAPP Emile: elposify1987@gmail.com

### Educational background

Asmariya University
Obtained a BA in Islamic Sciences (2009).

Tripoli University Obtained a Master's degree in Islamic Sciences (2017).

Edarak digital platform He holds degrees in computer and Internet basics, the use of data processor software, and ICDL from the Jordanian electronic Edarak platform.

### functional background

University of Zintan faculty member at the faculties of Education at the University of Zintan since 2019.

Private education I taught in a number of private schools in Tripoli and gave various courses in the principles of computer use

#### Private higher institutes

I worked and lectured in a few private and public institutes, such as the Institute of Aviation Sciences in Al-Rujban, and the Institute of Medical Sciences in Zintan.

**Private education** 

Participating in a research paper in the International Conference on Hate Speech and its Repercussions in a Changing World, at Kasdi Merbah University, Algeria (february 7/8, 2022, AD).

### About Me

Interested in scientific research, teaching curricula, educational technology, and training beginners on computer programs, the Internet, and computer systems..

skills	
Creativity 80%	
communication	
Teamwork	
Professional commitm	nent
75% English language	
60%	
Teaching strategies	